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Heino, 12 september 2019..

Aan: College van Burgemeester en Wethouders.

Geacht College,

Van enige verontruste inwoners van Heino heb ik het volgende gehoord;

Enig tijd geleden is er een bijeenkomst geweest met omwonenden van het 
station te Heino. 
Er werden een aantal opties gepresenteerd en besproken om de parkeer 
problemen op te lossen. Bewoners kregen de indruk dat de optie van extra 
parkeerruimte richting de Centsweg de voorkeur van de gemeente en NS had en 
dat deze optie er waarschijnlijk gaat komen. 
Graag wil ik weten of dit klopt. Eveneens wil ik weten wat de andere opties waren 
en in hoeverre het onmogelijk is voor één van deze te kiezen.

Betrokkenen waren door de boven geschetste gang van zaken ontgoocheld. 
Men had namelijk aanvankelijk de indruk dat er een open dialoog mogelijk zou 
zijn waarbij alle opties een gelijke kans kregen.. Graag wil ik weten waarom u 
voor een dergelijke handelswijze gekozen heeft. En bent u alsnog bereid om een 
open dialoog aan te gaan.

Uitbreiding van parkeergelegenheid bij het station in Heino lijkt mij geen 
overbodige luxe. Daar wil ik geen misverstand over laten bestaan. 
Een eventuele uitbreiding richting de Centsweg  gaat echter ongetwijfeld ten 
koste van veel bomen. Dit heeft niet mijn voorkeur. 
Bovendien is de Centsweg een onverharde weg met een zeer landelijke en 
groene uitstraling dicht bij het dorp. Wandelaars/fietsers/joggers genieten 
hiervan. Het lijkt mij een verarming dit aan te tasten. 

Ik verzoek het college er alles aan te doen deze karakteristieke weg in het groen 
te behouden en niet te laten bederven door ‘blik en verlichting’. 
Is het college hiertoe bereid? Zo nee, waarom niet?

Graag zie ik u antwoord tegemoet.
Hoogachtend,

E. den Daas


